

Anlage 2: Antrag auf Annahme als Doktorandin/Doktorand

An den Promotionsausschuss der Fakultät I
Promotionsausschuss der Fakultät II
der Pädagogischen Hochschule Schwäbisch Gmünd, Oberbettringer Str. 200, 73525 Schwäbisch Gmünd

Antrag auf Annahme als Doktorandin/Doktorand

Application for admission as doctoral student

1. Angaben Antragstellerin/Antragssteller

Information concerning the applicant

Name

Surname

Vorname(n)

First names(s)

Titel (falls vorhanden)

Title (if existing)

Geburtsname

Birth date

Geburtsdatum

Birth date

Geburtsort

Birth place

Telefon

Telephone

Private E-Mail

Private e-mail address

Hauptwohnsitz

Main residence

Straße Nr.

Street no.

Adresszusatz

Addition to address

PLZ

Zip code

Ort

City

Semesteranschrift (sofern abweichend vom Hauptwohnsitz)

Semester address (if different from the main residence)

Straße Nr.

Street no.

Adresszusatz

Addition to address

PLZ

Zip code

Ort

City

Staat

State

2. Promotionsvorhaben

doctoral project

Hiermit beantrage ich gemäß § 7 der Promotionsordnung (PromO) der Pädagogischen Hochschule Schwäbisch Gmünd vom 20.02.2024 die Annahme als Doktorand*in.

Herewith I apply for the admission as a doctoral student according to the constitution of § 7 PromO (29.02.2024) of the Schwäbisch Gmünd University of Education.

Titel bzw. Arbeitstitel der Dissertation

Title or working title of the doctoral thesis

Ich strebe folgenden akademischen Grad an

I aim to achieve the following academic degree

Dr. phil.

Dr. paed.

im Fachbereich (Übersicht - siehe Anlage 3)

Field of doctoral study (Overview – see Appendix 3)

Als Erstbetreuerin/Erstbetreuer hat sich bereit erklärt, meine Arbeit zu betreuen

The main supervisor willing to minister my doctoral thesis

Titel, Name, Vorname(n)

The main supervisor willing to minister my doctoral thesis

Institut/Abteilung

Institute/Department

Optional: Als Zweitbetreuerin/Zweitbetreuer hat sich bereit erklärt, meine Arbeit zu betreuen

Optional: The further supervisor willing to minister my doctoral thesis

Titel, Name, Vorname(n)

The main supervisor willing to minister my doctoral thesis

Institut/Abteilung

Institute/Department

Hochschule, falls extern

University/College, if external

Die Dissertation soll voraussichtlich wie folgt verfasst werden

The doctoral thesis should be written as follows

als monographische Dissertation
monographic thesis

als publikationsorientierte Dissertation
publication-orientated thesis

Für den Antrag auf Annahme als Doktorandin bzw. Doktorand lege ich gem. § 7 Abs. 2 PromO dem Promotionsausschuss der Fakultät folgende Unterlagen vor:

For the application for acceptance as a doctoral candidate, I submit the following documents to the Doctoral Committee of the Faculty under the terms of § 7 section 2 PromO:

Kopie der unterschriebenen **Promotionsvereinbarung** zwischen Promotionsbetreuer*in bzw. Promotionsbetreuenden und Doktorandin bzw. Doktorand über die Gestaltung des Betreuungsverhältnisses gem. § 7 Abs. 1 PromO (inkl. der Anlagen Exposé, Arbeits- und Zeitplan sowie Individuelles Qualifizierungsprogramm)

Copy of the signed doctoral agreement between the doctoral supervisor and the doctoral candidate on the structure of the supervisory relationship according to § 7 section 1 PromO (incl. the annexes exposé, work and time schedule as well as individual qualification program)

Aktueller **Curriculum Vitae**

Current CV

Beglaubigte Kopie der **Hochschulzugangsberechtigung** (Reifezeugnis, Abitur).

Authenticated copy of the university entrance qualification (e.g. high school diploma)

Nachweise über Studienabschluss gemäß § 3 der PromO (alle Studienabschlüsse) in beglaubigter Kopie

Proof of degrees according to § 3 of the PromO (all degrees) in authenticated copies

bei im Ausland erworbenen Studienabschlüssen: zusätzlich das Studienbuch oder das Transcript of Records in beglaubigter Kopie

For degrees obtained abroad: additionally the course book or the transcript of records as a authenticated copy

Ggf. Nachweis des erfolgreich absolvierten **Eignungsfeststellungsverfahrens** gemäß § 3 Abs. 1 Ziffer 4 PromO

If applicable proof of successful completion of the aptitude assessment procedure according to § 3 section 1 number 4 PromO

Stammdatenblatt

Master data sheet

Sonstiges: _____

Others

Informationen über die Verarbeitung personenbezogener Daten im Rahmen des Promotionsverfahrens und über die Rechte nach der Datenschutz-Grundverordnung (DSGVO) sowie über Ansprechpersonen in Datenschutzfragen entnehmen Sie bitte der *Information zur Datenverarbeitung und zum Datenschutz für Doktorandinnen und Doktoranden der Pädagogischen Hochschule Schwäbisch Gmünd (Anlage 9)*. Mit Ihrer Unterschrift bestätigen Sie die Kenntnisnahme.

For further information on the processing of personal data in context of the doctoral procedure and on the personal rights according to the Basic Data Protection Regulation (DSGVO) as well as on contact personas in data protection matters, please refer to the information on Data Processing and Data Protection for Doctoral Candidates of the University of Education Schwäbisch Gmünd (Annex 9). With your signature you confirm that you have read and understood this information.

Mir ist bekannt, dass ich mich gemäß §7 Abs. 10 der PromO nach Annahme als Doktorandin bzw. Doktorand als Promotionsstudent*in **immatrikulieren** muss. Von dieser Pflicht ist auf Antrag befreit, wer hauptberuflich an der Pädagogischen Hochschule Schwäbisch Gmünd beschäftigt ist.

I am aware that I must enrol as a doctoral student after acceptance as a doctoral candidate according to § 7 (10) of the PromO. Those who are employed full-time at the University of Education Schwäbisch Gmünd are exempted from this obligation upon application.

Ort, Datum:

Place, Date:

Unterschrift:

Signature:

Interne Bearbeitungsvermerke

vom Promotionsausschuss der Fakultät auszufüllen:

Eingang:

Die gem. § 7 PromO erforderlichen Nachweise liegen vollständig vor.

Entscheidung vorgesehen für Promotionsausschusssitzung am: